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Sak	01/17	 Godkjennelse	av	referat	fra	møtet	13.02-16	

Ingen	kommentarer	

	

Sak	02/17	 Strategisk	plan	

Ledelsens	forslag	til	strategisk	plan	er	forholdsvis	lik	fjorårets.	Grunnet	endringer	i	
Utdanningsetatens	strategiske	kart	vil	oppsettet	se	noe	annerledes	ut.	

	

Ledelsen	ønsker	å	fortsette	arbeidet	med	å	øke	den	generelle	undervisningskompetansen	på	
skolen	gjennom	utviklingsarbeid.	Spesielt	vil	dette	rettes	mot	vurderingspraksis	og	de	
grunnleggende	ferdighetene.	Arbeid	med	trygt	og	inkluderende	læringsmiljø	vil	fortsatt	være	
et	viktig	utviklingsområde,	der	videreutvikling	av	avdeling	for	sos.ped.	og	spes.ped.	vil	være	
sentralt.	Nye	planer	for	forebyggende	arbeid	er	utarbeidet,	og	vil	være	viktig	å	følge	opp	
dette	skoleåret.	Videreutvikling	av	læringsfremmende	aktiviteter,	spesielt	med	tanke	på	
språk,	vil	være	det	mest	sentrale	utviklingsområdet	for	AKS.	

Enkelte	risiokoreduserende	tiltak	er	avsluttet,	og	enkelte	nye	har	kommet	på.	Alle	i	
forbindelse	med	samme	målområder	som	i	fjor.	

DS	er	enige	i	prioriteringen	av	utviklingsområder	for	skolen,	men	mener	skolen	bør	bli	
flinkere	til	å	markedsføre	seg	selv.	Hjemmesiden	bør	brukes	mer	flittig	til	å	formidle	god	
praksis.	Foresatte	bør	i	større	grad	informeres	om	positive	saker	som	skjer	på	skolen.	DS	
ønsker	seg	videre	et	risikoreduserende	tiltak	under	"samarbeid	med	foresatte".	De	ønsker	at	
skolen	skal	utvikle	en	tydelig	kommunikasjonsplan.	Rektor	legger	dette	til	i	strategisk	plan.	

	

Sak	03/17	 	Budsjett	



Rammetildelingen	er	nesten	like	de	for	2016.	2016	var	et	utfordrende	år	grunnet	
nedskjæringer	i	budsjettet.	Ledelsen	mener	aktivitetsnivået	på	skolen	per	i	dag	er	
akseptabelt,	og	kan	videreføres.	Ellers	ser	det	ut	som	vi	kan	ende	med	et	lite	mindreforbruk.	
Dette	blir	klart	neste	uke.	AKS	sitt	budsjett	vil	ende	omtrent	i	null.	

Elevnedgang	grunnet	åpning	av	Vollebekk	skole,	samt	skolestartere	med	behov	for	spesiell	
tilrettelegging	vil	kunne	påvirke	budsjettet	for	2017.	I	verste	fall	kan	vi	ende	med	en	nedgang	
på	ca.	50	elever.	Dette	tilsvarer	ca.	en	million.	Budsjettet	må	justeres	når	dette	er	klart	i	
mai/juni.	

Som	nevnt	må	ca.	160	pc`er	fases	ut	i	2017.	Skolen	ønsker	å	erstatte	disse	med	nettbrett.	Vi	
har	satt	av	750	000	i	budsjettet	til	dette.		

På	driftsdelen	er	det	sammenliknet	med	i	fjor	satt	av	noe	mer	til	hærverk.		

DS	er	enige	i	budsjettet	og	mener	ledelsen	bør	være	tydelige	på	tilbudet	skolen	tilbyr	for	
videre	skolegang	når	det	gjelder	foresatte	som	sokner	til	Vollebekk.	

	

Sak	04/17	–	Fullstendighetserklæring	

Ikke	behandlet.	

	

Sak	05/17	 Eventuelt	

Dagstur	til	Hudøy	for	elever	som	er	igjen	på	skolen	skal	gjennomføres.	DS	har	arbeidet	for	
løsninger	for	støtte	til	dette.	Per	nå	ser	dette	vanskelig	ut.	

	

	

	


